

Statement no. 93-27 (April 27, 1993) Notes for an address by the Honourable Michael Wilson, Minister of Industry, Science and Technology and Minister for International Trade, to a luncheon for the trade mission to Chile, in Santiago

Déclaration no. 93-27 (27 avril 1993) Notes pour une allocution de l'honorable Michael Wilson, ministre de l'Industrie, des Sciences et de la Technologie et ministre du Commerce extérieur, à l'occasion d'un déjeuner offert dans le cadre d'une mission commerciale au Chili, à Santiago

Statement no. 93-28 (April 28, 1993) Notes for an address by the Honourable Michael Wilson, Minister of Industry, Science and Technology and Minister for International Trade, to Canada-Chile Chamber of Commerce, in Santiago

Déclaration no. 93-28 (28 avril 1993) Notes pour une allocution de l'honorable Michael Wilson, ministre de l'Industrie, des Sciences et de la Technologie et ministre du Commerce extérieur, devant la Chambre de commerce Canada-Chili, à Santiago

Statement no. 93-30 (April 29, 1993) Notes for an address by the Honourable Michael Wilson, Minister of Industry, Science and Technology and Minister for International Trade, to the Argentine Council for International Relations, in Buenos Aires

Déclaration no. 93-30 (29 avril 1993) Notes pour une allocution de l'honorable Michael Wilson, ministre de l'Industrie, des Sciences et de la Technologie et ministre du Commerce extérieur, devant le Conseil argentin pour les relations internationales, à Buenos Aires

Statement no. 93-35 (May 17, 1993) An address by the Honourable Michael Wilson, Minister of Industry, Science and Technology and Minister for International Trade, to the Canada-Japan Business Conference, in Banff, Alberta

Déclaration no. 93-35 (17 mai 1993) Allocution de l'honorable Michael Wilson, ministre de l'Industrie, des Sciences et de la Technologie et ministre du Commerce extérieur à la Conférence commerciale Canada-Japon, à Banff, Alberta